

中華大學113-2英文畢業門檻考試 流程說明 及 測驗連結

E T E S T I N G



Test-taking steps for CHU 2025 Spring semester English Comprehensive Test

準備好電腦及耳機，確認連線及音訊正常

Make sure your computer connection and headphone work properly.



進入 畢業門檻考試網址

1. Google “中華大學語言中心”

2. 點選 “考試自學平台”

Google 中華大學語言中心

全部 圖片 購物 影片 地圖 新聞 網頁 更多 ▾

 中華大學
https://language.chu.edu.tw

語言中心Language Center - 中華大學Chung Hua University
服務專區 · 培力英檢BESTEP/多益測驗TOEIC test · 畢業門檻/分級考試應考說明
Comprehensive/Placement Test · 考試/自學平台Exam/Self-learning Platform · 英語競賽English ...

考試/自學平台
學習網站名稱，請點擊平台名稱登入. 1. Easy test自學平台. 學生: 帳號 ...

中心介紹
英文已是台灣民眾最多人學習和使用的外國語言。為了讓中華大學的 ...

語言中心Language Center
2019遠見雜誌之台灣最佳大學排名. 2020新型冠狀病毒防疫專區. 數 ...

聯絡我們
范心宇 組員 ext. 6618 language@g.chu.edu.tw 通識英文開課事宜 通 ...

中心主任
• 淡江大學英文系/法文系學士. 經歷. • 中華大學外文系副教授. • 德霖 ...

[chu.edu.tw 的其他相關資訊 »](#)

進入 畢業門檻考試網址

下拉點選 4

“英文畢業門檻考試/
單字競賽”

考試/自學平台

學習網站名稱，請點擊平台名稱登入

1 Easy test自學平台

學生: 帳號及預設密碼皆為學號(英文字母不分大小寫)

教職員: 帳號及預設密碼皆為員編，請以學生身份登入

2 Live ABC自學平台

學生: 帳號及密碼皆為學號(英文字母不分大小寫)

教職員: 帳號密碼皆為員編

3 Voice Tube自學平台

學生: 帳號: 學號(英文字母大寫)@chu.edu.tw

密碼: 110級(含以後): 學號(英文字母大寫)

108級與109級: 123456

[如仍無法登入, 請點我以重設密碼](#)

教職員: 帳號為學校人事室通訊錄之e-mail 密碼為員編

4 英文畢業門檻考試/單字競賽

英文畢業門檻考試流程說明

單字競賽流程說明

學生: 帳號及密碼均學號(英文字母大寫)

教職員: 帳號及預設密碼皆為員編，請以學生身份登入

5 全校英文朗讀競賽

學生: 帳號及密碼均學號(英文字母大寫)

登入說明

The screenshot shows the login interface of the E-Testing English Ability Assessment System. The page title is 'E-Testing英文能力檢測系統'. On the left, there is a navigation menu with options: '最新消息', '網站導覽', '學生登入 (Student Login)', '老師登入', and '管理員登入'. The '學生登入' option is highlighted with a red box and a red circle containing the number '1'. The main content area is titled '學生登入' and contains three input fields: '帳號 (account)', '密碼 (password)', and a CAPTCHA field with the equation '8 + 24 ='. The '帳號' field is highlighted with a red box and a red circle containing the number '2'. Below the CAPTCHA field is a 'confirm' button, which is highlighted with a red box and a red circle containing the number '3'. At the bottom of the form, there are three buttons: '確定', '註冊', and '使用手冊下載'. The '確定' button is highlighted with a red box.

1

2

3

輸入帳號密碼
(預設均為學號，英文字母大寫)
Enter your account and password
(both default to your student ID,
capitalized)

填入驗證數字後，點選確定
Enter the CAPTCHA and then hit confirm.

個人資料

班級公告

學習歷程

自我練習

同步考試

登出

個人資料

帳號： B11301001 (account)

姓名： 王大明 (name)

性別： 男

電郵：

GEPT： 中級(Intermediate)

聽力： 第 4 級(前測第 1 級) [列印證書](#)

閱讀： 第 4 級(前測第 1 級) [列印證書](#)

多益： 690 分(前測 0 分) [列印證書](#)

多普： 0 分(前測 0 分) [列印證書](#)

單字： 第 2 級(前測第 1 級) [列印證書](#)

學院：

系所：

班級：

GEPT 答錯收納累積數目：1265，訂正完成：236

編輯

換密碼

4

- 您有1張【畢業門檻考試 Com Test】試卷尚未完成

RED

BLUE

TEAL

選顏色

進入考場

確認帳號姓名是否正確
Confirm that your account and name are correct.

點選《畢業門檻考試試卷尚未完成》連結進入測驗頁面
Click Com Test link to the test page

進入考場

點選狀態為進行中的《畢業門檻考試》連結進入測驗

Click on the "test link" to enter the CHU English Comprehensive test.

No.	看解答	狀態	試卷名稱	建立者	考試期間	作答	成績
1	不開放看解答	● 進行中	畢業門檻考試 (test link)	ortv-James	2023/03/31 08:00 - 2023/04/14 09:00	40 分鐘	

本次考試共計50題選擇題總計100分, 作答時間40分鐘倒數計時

聽力題型(25題佔分50分,可重複聽音檔)

- 第一大題: 照片描述2題
- 第二大題: 應答問題5題
- 第三大題: 簡短對話9題
- 第四大題: 簡短獨白9題

閱讀題型(25題佔分50分)

- 第五大題: 單句填空7題
- 第六大題: 短文填空4題
- 第七大題: 單篇或多篇文章理解14題

聽力測驗作答

進入測驗即可作答(25題聽力，25題閱讀，共50題)，進入試場後時間開始倒數。

When you enter the listening test (50 questions in total), the 40 min countdown starts once you enter the testing.

6

多益考試 | 畢業門檻考試(範例) [回上頁](#) 39分37秒

1. 

0:00 / 0:18 

- A
- B
- C
- D

示意圖，非正式測驗

閱讀測驗作答

繼續進行閱讀測驗(第26-50題，共25題)，倒數計時。

Then do reading test (25 questions in total) , the countdown continues

7

26. When do you think you'll be finished with the presentation and can _____ the idea to the client?

- throw
- fling
- pitch
- seize

35 分 6 秒

27. They never want to tell that _____ anything because she always questions the validity of their statements.

- advocate
- supporter
- skeptic
- enthusiast

28. The quality investigator is amazing to have _____ these minute flaws in this batch of products.

- detect
- detects
- detected
- detection

示意圖，非正式測驗

閱讀測驗作答送出

依序完成測驗後，請務必在限制時間內點選 **確定** 將答案送出。

When you complete the reading test, be sure to click on "submit" within the countdown is over.

The screenshot shows a reading test interface. On the left is a sidebar with navigation options: 個人資料, 班級公告, 學習歷程, 自我練習, 同步考試, and 登出. The main content area has a green header with a countdown timer of 34分20秒. Below the header is a text passage about a toaster recall. The test questions are numbered 48, 49, and 50. A red circle with the number 8 is overlaid on the bottom left, next to a (submit) button. A red box highlights the 確定 button at the bottom of the question list. A hand holding a pencil is visible on the right side of the image.

個人資料
班級公告
學習歷程
自我練習 +
同步考試 +
登出

To see photos of the affected appliances, go to the CH Group' s website (www.chgroup.com). — [4] —
The model number on your appliance can be found on the bottom of your toaster.

Customers with these appliances should stop using them immediately and return them to any store that sells the products. Alternatively, you can also contact the CH Group directly to obtain a replacement toaster.

34分20秒

閱讀理解 Part 2

48. What is the recommendation for people who own these toasters?

- Bring them back to where they bought the toaster.
- Put the toaster in the garbage as soon as possible.
- Mail the toaster back to the manufacturer.
- Continue to use toaster until they get a notification.

49. How would a customer know if their toaster is bad?

- They can turn it on to the highest temperature.
- They can look at the receipt.
- They can go online to check.
- They can call the CH Group.

50. In which of the positions marked [1], [2], [3], and [4] does the following sentence best belong? "You' ll find model numbers as well as the photos."

- [1]
- [2]
- [3]
- [4]

(submit) 確定 回上頁

示意圖，非正式測驗

回上頁看成績

此為換算多益成績, 請點選 [回上頁](#), 看畢業門檻考試成績。

This is the TOEIC test score; please Click on [回上頁](#) to confirm your Comprehensive Test score.

(Back)

多益考試 | 【聽力：425分】 【閱讀：365分】 【總分：790分】


9

[回上頁](#)


(Back)

請忽略此多益成績，並請點選回上頁看畢業門檻考試成績

確認成績及登出

確認出現成績後，必須舉手向監考人員登記確認成績後，即可點選  登出 完成考試。


Confirm that the system displays your score. Report your score to the test supervisors. Click on "logout" to finish the comprehensive test.

- 個人資料
- 班級公告
- 學習歷程
- 自我練習
- 同步考試
-  登出

10

(logout)

多益考試

No.	狀態	仿真	題數	試卷名稱	建立者	考試期間	作答	聽力	閱讀	總成績
1	 進行中	否	50	畢業門檻考試	管理員	2023/12/26 08:00 - 2023/12/26 22:00	40 分鐘	78/425	70/365	74/790

此為畢業門檻考試成績

現在請Google

“中華大學語言中心” > “考試自學平台”

開始畢業門檻考試祝各位成功

Now please Google Chung Hua University to begin the English Comprehensive Test, and best of luck.

測驗過程中如遇任何問題，
請向監試人員反應。

If encounter any problems before or during the test,
please report to the exam proctors for assistance.